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ACCESSION OF MEXICO TO THE CONVENTION
SIGNED AT GENEVA, AUGUST 22, 1864, FOR
THE AMELIORATION OF THE CONDITION
OF THE WOUNDED IN ARMIES IN THE
FIELD.

March 13, 1905,

No. 1.
M. Probst to the Marquess of Lansdowne.

Légation de Suisse, Londres,
M. le Marquis, ' le 28 Juillet, 1905.

Sur lordre de mon Gouvernement, jai 'honneur d'informer
votre Seigneurie que, par note du 13 Mais dernier, le Secrétariat
Mexicain des Relations Extérieures a annoncé au Conseil Fédéral
Suisse 'adhésion des Etats-Unis du Mexique & la Convention de
Genéve du 22 Aofit, 1864, pour l'amélioration du sort des militaires
blessés dans les armées en campagne. En date du 24 Juin le dit
Secrétariat a remis au Conseil Fédéral copie du Décret par lequel
le Sénat Mexicain a approuvé, en date du 25 Avril, 1905, cette
adhésion,

Veuillez, &e.
(Signé) PROBST.

{Translation.)

Swiss Legation, London,
M. e Marquis, July 28, 1505,

By direction of my Government, I have the honour to inform
your Lordship that, in a note dated the 13th March last, the
Mexican Department for Foreign Affairs has announced to the
Swiss Federal Council the accession of the United States of
Mexico to the Geneva Convention of the 22nd August, 1864, for
the amelioration of the condition of the wounded in armies in the
field. On the 24th June the said Department forwarded to
the Federal Council a copy of the Decree by which the Mexican
Senate has, on the 25th April, 1905, approved this accession.

Accept, &c.
(Signed) PROBST.
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No. 2.

The Marquess of Lansdowne to M. Probst.

8ir, Forewgn Office, August 8, 1905,

I BAvE the honour to acknowledge the receipt of your note of
the 28ih nltimo, apnouncing the accession of the United States of
Mexico to the Geneva Red Cross Convention of the 22nd August,
1864, for the amelioration of the condition of the wounded in
grmies in the feld. '

I am, &e. :
. (Signed) LANSDOWNE.




